



27.1.2021

VN/1489/2021
VM015:00/2021
Liite 2
Julkinen

Vero-osasto
Filip Kjellberg

TYÖNANTAJASUORITUSTEN VÄHIMMÄISMÄÄRÄN LASKENTA VEROVUODELLE 2021

Ennakonpidätysten vähimmäismäärä

Ennakonpidätysten kuukausikohtainen vähimmäismäärä on laskettu siten, että verovuoden 2020 ennakonpidätyksiä on korotettu seuraavasti: tulorekisterituloja 2,9 prosentilla, muita kuin tulorekisteriin ilmoitettavia ennakonpidätysten alaisia tuloja (esim. eläkkeet, etuudet ym.) 0,7 prosentilla ja yleisenä ennakonpidätysten kasvuprosenttina on käytetty 2,4 prosenttia. Vuoden 2021 kuukausikohtainen jakauma on arvioitu aikaisempien vuosien jakauman perusteella niin, että laskelmissa on huomioitu myös vuoden 2020 koronapandemian aiheuttama poikkeus-tilanne.

Ennakonpidätysten kuukausikohtainen vähimmäismäärä:

2021	Euroa
Helmikuu	2 428 000 000
Maaliskuu	2 427 000 000
Huhtikuu	2 561 000 000
Toukokuu	2 553 000 000
Kesäkuu	2 540 000 000
Heinäkuu	2 830 000 000
Elokuu	2 693 000 000
Syyskuu	2 480 000 000
Lokakuu	2 491 000 000
Marraskuu	2 531 000 000
Joulukuu	2 525 000 000
2022	
Tammikuu	2 856 000 000
Yhteensä	30 915 000 000

Työnantajan sairausvakuutusmaksun vähimmäismäärä

Työnantajan sairausvakuutusmaksun kuukausikohtainen vähimmäismäärä on laskettu Kansaneläkelaitoksen vuoden 2020 työnantajan sairausvakuutusmaksun perusteena olevan palkkasumman pohjalta. Palkkasummaa on korotettu 2,9 prosentilla vuoden 2021 ennustetulle tasolle.

Työnantajan sairausvakuutusmaksun kuukausikohtainen vähimmäismäärä:

2021	Euroa
Helmikuu	108 620 000
Maaliskuu	114 510 000
Huhtikuu	112 420 000
Toukokuu	112 840 000
Kesäkuu	107 770 000
Heinäkuu	132 980 000
Elokuu	129 510 000
Syyskuu	113 560 000
Lokakuu	115 940 000
Marraskuu	114 340 000
Joulukuu	112 040 000
2022	
Tammikuu	116 550 000
Yhteensä	1 391 080 000